

## 可持续政策 霍尼韦尔对健康、安全和环境的承诺

通过把健康、安全和环境注意事项整合到我们业务的方方面面，我们可以保护我们的员工及承包商、我们社区和环境，实现可持续发展和更高生产力，促进对所有适用法规的遵守，以及开发可以拓展世界可持续发展能力的技术。我们的健康、安全和环境管理系统反映出我们的价值观，帮助我们实现业务目标。

- 我们努力防范疾病、伤害和污染，从而保护员工及承包商的安全和健康，并最大限度减少我们业务运营的环境影响。
- 通过提高能源和水利用效率、改善安全和安保水平，以及减少有害污染物排放，我们积极促进和创造机遇来拓展可持续发展能力。
- 在我们开展业务的所有地方，我们承诺遵守我们所有的健康、安全、环境和法律要求。
- 对我们的产品、流程和服务设计以及我们产品的生命周期管理而言，我们对健康、安全和环境的承诺是不可或缺的组成部分。
- 我们的管理系统实施了一个全球标准，可在正常和紧急情况下为人体健康和环境提供保护。
- 我们发现、控制并努力减少（员工及承包商面临的）危害及相关风险、排放、废弃物和对包括能源和水在内的资源的无效利用。
- 我们对利益相关方坦诚相待，并与我们的社区一道推进可以保护公众的法律、法规和实践。
- 在当地法律要求较不严格的地方，我们遵守公司自己的严格标准。
- 我们的高层领导和所有员工积极参与健康、安全和环境各方面的事务，并有责任履行各自职责，兑现我们的承诺。
- 我们衡量并定期评估进展情况，并努力实现持续改善。

这就是我们对健康、安全和环境的承诺，对在我们开展业务的所有地方创造可持续机遇的承诺。



Darius Adamczyk  
董事长兼首席执行官



林世伟  
霍尼韦尔中国总裁及  
航空航天集团亚太区总裁



## Sustainable Opportunity Policy

### Honeywell's Commitment to Health, Safety and the Environment

By integrating health, safety and environmental considerations into all aspects of our business, we protect our employees and contractors, our communities and the environment, achieve sustainable growth and accelerated productivity, drive compliance with all applicable regulations and develop technologies that expand the sustainable capacity of our world. Our health, safety and environmental management systems reflect our values and help us meet our business objectives.

- We protect the safety and health of our employees and contractors, and minimize the environmental footprint of our operations through efforts to prevent illness, injury and pollution.
- We actively promote and develop opportunities for expanding sustainable capacity by increasing energy and water efficiency, improving security and safety, and reducing emissions of harmful pollutants.
- We are committed to compliance with all of our health, safety, environmental and legal requirements everywhere we operate.
- Our commitment to health, safety and the environment is an integral aspect of our design of products, processes and services, and of the lifecycle management of our products.
- Our management systems apply a global standard that provides protection of both human health and the environment during normal and emergency situations.
- We identify, control and endeavor to reduce hazards and associated risk (to employees and contractors), emissions, waste and inefficient use of resources, including energy and water.
- We are open with stakeholders and work within our communities to advance laws, regulation and practices that safeguard the public.
- We abide by the company's own strict standards in cases where local laws are less stringent.
- Our senior leadership and individual employees are engaged in aspects of health, safety and the environment and are accountable for their role in meeting our commitments.
- We measure and periodically review our progress and strive for continuous improvement.

These are our commitments to health, safety, and the environment, and to creating Sustainable Opportunity everywhere we operate.

**Darius Adamczyk**  
Chairman and CEO

**Steve Lien**  
President of Honeywell China and  
Aerospace APAC